
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 10/10/2023 kl. 18.30 Afbud: Mia-Louise, Mette Poulsen, Allan 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Nyt fra formanden 
 

- Info om møde med kommunen om lejekontrakt/udvendig vedligeholdelsesforpligtelse. 
Kommunen har givet tilsagn om at afholde udgiften til ”nødvendig” lapning af hulleren i 
asfalteringen ved stakladen og foran blå stald. Arbejdet forventes at vare en dag og blive 
udført i uge 43. 

 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance – ser stadig pænt ud, men kan ikke i længden bære så mange 
ledige bokse. 

- Ledige bokse pr. 1. november 2023: 13 ledige og 2 på reservation.  
 

 
Beretning fra udvalg 
 

- Juniorudvalg/Victoria 

- Græskarudskæringsaften inden stævnet, så det kan bruges som pynt. Evt. samspisning 
efterfølgende. 

- Stævneudvalg/Ida  

- Dressurstævnet 28. & 29. oktober. Proportionerne er endelig åbne for tilmelding. Tilskud 
fra distriktet pga Sjællandsmesterskab. Springstævnet er 17.-19. november. Årets stævner 
har indtil nu givet 132.000 kr.  

- Festudvalg/Ida  

- Intet nyt 

- Cafeudvalg/Ulla  

- Der kom flere i udvalget, så vi håber det bedste! 

- Aktivitetsudvalg/Ida   

- Info om DV springhestearrangement(er) på HRK 24.10.23. Der lukkes af tirsdag kl. 18. 
formålet er at komme på landkortet og vi tjener penge på leje og cafeteriet. BEMÆRK 
arrangementet er udsat. Ny dato er endnu ikke fastlagt. 

- Sponsorudvalg/Dorte: Cille/Dorte søger om præmier til de næstkommende stævner. 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 

- Afslag fra Friluftsrådet. Nye ansøgninger sendes i nærmeste fremtid. Blandt andet til hjælp 
til indkøb af rideskolepony.  
 

 
Personale 
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- Information om fratrædelse. Udmelding herom på FB snarest muligt. 

- Information om ny rideskoleansvarlig – status. Haft to til samtale, en kan være relevant og 
forhandlinger i gang. 

- Information om ny rengøring. Der er ansat en ukrainsk dame, som er mor til en på 
rideskolen. 
 

Rideskolen 
-Info fra rideskole rep. -Mia-Louise: 
”Rideskolestævnet gik rigtig godt. Stor tilmelding og meget fin afvikling af stævnet. Hyggeligt 
og positivt samarbejde fra forældre, elever og parter og en fin indkomst fra kageboden. 
Efterårsferien i rideskolen. 
- Der kommer ridelejr uden sovning for de mindste i efterårsferien.  
- Udlejning af heste 
- Privat undervisning 
- Alle heste og ponyer har en fridag om torsdagen. 
- Jeg er i gang med at få tilbud om et fald kursus til alle rideskole elever.  
- Erling er kommet rigtig godt ind i rideskolen og Bente er også ved at være klar nu.  
- Vi ønsker os stadig 1-2 ponyer/heste - Cille og Ida leder.  
- Foto og beskrivelser af heste/ponyer er næsten klar på websitet nu. 
- Klubmodul er kontaktet og jeg afventer yderligere info om betaling for “artikler” på 
website.  
- Cille overvejer om Julemærkehjem-ridtet er noget for vores elever.  
- Vaskeordning med Frida fungerer godt. 
- Jeg afventer tilbud fra Tømrer om plader i loftet i rideskolestalden. 
- Privat timer skønnes ikke at være en mulighed før vi får flere heste/ponyer. Dog tilbydes det 
til voksen/børne parter igen hurtigst muligt - og til alle elever i ferierne.  
- Toiletterne/håndklæderne er ægte ulækre nede ved ponystalden. 
- De sidste 2 sadler bliver færdige på fredag. ”  

Drift 
 
Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver skal foretages af sagkyndig certificeret virksomhed – prøver er udtaget og 
analyse er sendt til kommune (Ulla) der er ikke kommet svar fra kommunen så vi 
afventer. 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne/Dorte NCC har 
besigtiget kummerne, udbedring og tætning bliver meget dyrt, så vi skal hellere finde 
en alternativ løsning. 
 Overdækning af mødding (Dorte) Claus laver en simpel og billig løsning 

- Rengøring af tribuner og toiletforhold/Maria er i gang med ny rengøring. Der har været 
en forespørgsel på, om der kan komme servietter i stedet for håndklæder på 
toiletterne, men erfaringen er, at løse servietter bliver smidt rundt omkring og andre 
løsninger er dyre. 



Side 3 
 

- Kan vi få billigere EL? /Ulla status. Snak med NRGi i morgen onsdag men er ikke sikker 
på det giver mening. 

- Info om kommende brandtilsyn den 9. november 2023/Dorte, Branddøre er ordnet. 
Naja og evt Klaus kommer på brandkursus. 

 
Opfølgning på ATS besøg 

 

- ATS har fået besked om at Klaus er medarbejderrep. Og at Ulla er ledelsesrep. I 
arbejdsmiljøudvalget. 

 

- Ulla og Klaus er i gang med at lave en opdateret APV 
 

- Påbud om udbedring af huller i asfaltering/Dorte: udbedres i uge 43 eller 44.er  
Opgaver til fordeling 

 

- Skal vi have nye forsikringer (se vedhæftet mail) Hvem melder sig til at undersøge dette 
nærmere? Charlotte kigger på de nuværende aftaler 

 
 

Vedligehold 
 

- Vi hensætter nu et beløb hver måned til opsparing/afholdelse af 
vedligeholdsudgifter/Dorte 

 
                 Henvendelser fra medlemmer og andre 
 

- Mails vedrørende ønsker om indendørsspring og flere springundervisningstilbud. Hele 
onsdagen er reserveret springning – og alle må sætte spring op. Er der tid efter Andreas´ 
undervisning onsdag aften, kan der også springes, men så skal der ryddes op. 
Springmaterialet vil fremover ligge under barrieren. 

 
Diverse  

 

- Fastlæggelse af datoer for BM i januar, februar og marts måned 2024. 

- Tirsdag den 9. januar, torsdag 8. februar, tirsdag 5. marts og eventuelt onsdag 13. marts. 

- Generalforsamling afholdes tirsdag den 19. marts kl. 19. Varsels formelt snarest muligt. 

- Leasing af maskiner -status/Ida status – vi inkluderer Klaus i snakken med alternativer 

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status pågår – men svært at få kontakt til Gjørup 

- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom/Ida status brev sendes til 
kommunen denne uge 

- Samtaler med de sidste undervisere skal planlægges.  


